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Andre saker/spørsmål 

Plan- og kommunalteknisk utval - 041/23

PL - behandling:
Øyvind Litland AP, hadde slikt spørsmål: Plan- og kommunaltenisk utval var på synfaring på eit 
deponi på Hartveit, eg ser at det er gjort endringar der, kva vart utfallet i saka? Er det gitt noko løyve 
eller ei ny sak sidan utvalet var på synfaring? 

Alf Terje Mortensen hadde slik merknad: sak 46/22, eit delegert løyve om vesentleg terrengingrep.

Utvalsleiar hadde slikt oppfølgingsspørsmål: Er det som skjer der i samsvar med løyve som vart gitt? 
Kommunalsjef Arnstein Øvsthus undersøker saka til neste møte. 
-------------------------
Øyvind Litland AP, hadde slikt tilleggsspørsmål: Det er ei tilsvarande sak i Solbjørgdalen, har de 
anledning til å undersøke status i den saka og? Gjeld gbnr 31/5 og gbnr 30/8
Kommunalsjef Arnstein Øvsthus undersøker saka til neste møte. 
-------------------------
Kjellaug Hartveit SP, hadde slikt spørsmål: Det er kome eit brev frå Miljødirektoratet om kvotefri jakt 
på hjortekalv 2023, eg vonar at kommunen har fått brevet, korleis stiller utvalet seg til dette?

Utvalsleiar hadde slik merknad: Forvaltinga av hjortevilt skal utformast i eit seinare møte uavhengig 
av om ei søkjer eller ikkje. Grunnlaget for årets forvalting bør vera ein rapport frå denne sesongens 
jakt. 
Kommunalsjef Arnstein Øvsthus gav slikt svar: Det er framleis ikkje utarbeidd ein rapport, men eg 
håpar at den er klart til neste møte. 
Utvalsleiaren gjorde slikt framlegg: Osterøy kommune søkjer om kvotefri jakt på hjortekalv 2023 - 
dispenasjon frå hjorteviltforskriftens § 18 innan fristen 15.05.23. 

AVRØYSTING: 
Samrøystes vedteke.
-------------------------
Alf Terje Mortensen FRP, hadde slike spørsmål: Kva er status på skogsveg Hartveit - Hovden og kva er 
status på søknad om landsbruksveg på gbnr 107/2-3 Tyssebotn?

Leiar stab, samfunnsutvikling og kommunalteknikk Tore Johan Erstad undersøker sakene til neste 
møte. 
-------------------------
Aksel Mjøs H, hadde slikt innsendt spørsmål: Kva er status i saka om redusert fartsgrense Hosanger?



Kommunalsjef Arnstein Øvsthus gav slikt svar: Eg har vore i kontak med Vestland fylkeskommune og 
fått tilbakemelding om at saka er sendt vidare til Statens Vegvesen. Vestlands fylkeskommune har 
tilrådd at fartsgrensa vert senka frå 80 til 60 på aktuell strekkje. 

PL - vedtak:
Sak om kvotefri jakt på hjortekalv 2023:
Osterøy Kommune søkjer om kvotefri jakt på hjortekalv 2023 - dispensasjon frå hjorteviltforskriftens 
§ 18 innan fristen 15.05.23

Saksopplysningar:


